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Veřejný zápis z výjezdní schůze výboru ČSO ze dne 27. 3. 2018 

Jaroměř, Starý Ples a Josefov 

Přítomní členové výboru: Bělka, Fejfar, Flousek, Kaminiecká, Kodet, Koleček, Pudil. 

Omluven: Diviš, Kubelka. 

Za kancelář: Vermouzek. 

Za prac. skupinu pro Josefovské louky (ter. pochůzka + body 1, 2): Michálek, Číp  

Elektronickým hlasováním bylo v období mezi jednáními výboru schváleno členství ve 

Spolku pro Tovačovská jezera. Neschválen byl návrh na členství v Ekologické sekci 

organizace FSC ČR. 

B. Michálek přímo v terénu Josefovských luk seznámil výbor s již vybudovanými stavbami a 

realizovanými opatřeními a odpověděl související dotazy. 

Výbor prodiskutoval návrh k odkupu rybníka ve Starém Plese včetně rybárny na hrázi. 

Vzhledem k nedostatku disponibilních financí výbor koupi rybníku odmítl.  

Přítomní členové se v diskusi shodli na správnosti dosavadního managementu, přičemž 

přítomným zástupcům PS pro JL poděkovali za odvedenou práci. Prioritou je stále výkup 

dalších pozemků s cílem vlastnit co nejucelenější plochy a monitoring všech 

managementových opatření. 

D. Číp informoval výbor o jednáních vedených s LČR ohledně zlepšení hospodaření v oblasti 

soutoku Dyje a Moravy. Z informací vyplynulo, že skupina odborníků chystá odborný 

materiál (výzvu), v němž budou LČR doporučeny změny v hospodaření vedoucí k podpoře 

biodiverzity v dané oblasti. ČSO jej doplní.  

Projednání plánu práce bylo vzhledem k nedodání všech podkladů přesunuto a bude řešeno 

elektronickou cestou. 

Výbor vybral ptáka roku 2019. 

Výbor se rozhodl intenzivněji pokračovat v hledání trvalého sídla ČSO a využít k tomu další 

cesty.  

Výbor pověřil Z. Vermouzka, aby s AOPK projednal plán monitoringu sýčka a dalších druhů, 

aby zbytečně nedocházelo k duplicitním kontrolám lokalit.  

Výbor ČSO nesouhlasí s vypouštěním sýčků z chovů ZOO ve Zlíně a pověřil Z. Vermouzka, 

jednáním v rámci správního řízení. 

 


